

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2017-04-03
Plats: Orrliden

Närvarande Alf Svensson
Olle Nilsson
Michael Petersson
Maria Larsson
Tomas Ericsson
Ulrika Kårefjärd
Fredrik Haag (från punkt6)
Nina Lindström

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande

Alf förklarar mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

a) Dränering till 5-mannaplan
Punkten flyttas till åtgärdslistan.

4. Ordförandens punkt

a) Mötet med kommunen

Vi har haft möte med kommunen och våra förslag på planlösning för Orrliden är inskickat.

b) Ungdomsgård

Vi har fått in några namn på intresserade föräldrar men frågan är om det räcker, till antal, för att bedriva gården.

Vi har annonserat på FB och kommer även sätta upp lappar nere i Konsum för att söka efter ytterligare resurser.

5. Konsulentens rapport

a) Skåp med lånekläder
Flyttas till åtgärdslistan

b) Underhåll klubbhus, åtgärdslistan

Åtgärd	Åtgärdas av	Klart år
Dränering av C-plan		
Sopsortering? Soprum?	EEM	
Lyse på parkeringen		
Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan		
Måla nya gaveln + hela fasaden	Lars Andersson	2017
Sätta fast hängrännor som hänger	Olle Nilsson	
Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m.	Kommunen	
Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = servicebok medskickas	Vaktmästaren	
Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.		
Lås på garaget, "förstärkning" Larm?		2016 avvakta
Kamera och lampor riktade mot garaget	Tomas Ericsson	2016 klart
Staket runt "innergården"		
Byta material i parkbänkar och bord ute.	Tomas Ericsson	2017
Inköp linjeringsmaskin		
Inköp ny grästrimmer	Tomas Ericsson	2016 klart
Läckande vattenpost	EEM	
Städa garaget + innergården på baksidan	Tomas, Tommy, Maria	2016 halvvägs
Plåtkontainer till förvaring – läggs i budget för 2017 (ca20tkr)	Tomas, Micke	2017
Dränering till 5-mannaplan		
Skåp med lånekläder		
Bron över bäcken på andra sidan är trasig och behöver lagas		

c) Städning på Orrliden

Avtalet med K-fast har ett halvårs uppsägning och just nu är det lite rörigt. Maria utreder vidare. Vi behöver få till ett avtal med ny, billigare, part.

Övriga punkter från konsultenten:

- Vi har fått en fråga från Thord om vi som förening kan tänkas ansluta oss till "vad-det-nu-var" för att våra herrlagsspelare ska kunna nyttja friskvårdsbidrag för att spela fotboll. Att ansluta sig kostar inget. Styrelsen **beslutar** att vi ansluter oss.
- I fredags var det ledarkick-off nere i Bowlinghallen med hela 22 ledare. Det var uppskattat.
- En domarkurs inplanerad till den 19+20/4 på Orrliden.
- Vi har fått förslag från Select-Sport på profilupplägg.
- Alla serier utom veteranernas är lottade och klara.
- Vi kommer att spela en del matcher i Hållsta och vill de lag som spelar där hålla någon form av kioskverksamhet igång under matchen så är det fritt fram för dem att hålla i det själva (baka/koka kaffe mm) och ta vinsten till lagkassan.

6. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten och la den sedan till handlingarna.

a) Sponsring

Arbete pågår för fullt för att kontraktera våra sponsorer även detta år.

7. Verksamhetsfrågor

a) Ungdom

P00 hade möte igår och avslutade med att titta på AFC's match på storbild nere på Orrliden. De har fått några fler spelare plus att de nu fått hjälp av ytterligare en tränare.

IK Standard är på väg att lägga ner sin ungdomsverksamhet och vi har samtal med de lag som finns kvar om att samarbeta/ta över spelare så inga spelare står utan lag när säsongen drar igång.

b) Senior

I lördags hade herrlaget träningsmatch mot Kvicksund, som förlorades med 5-3. Efteråt hade de lagfest på Orrliden.

c) Arrangemang

Ett kontaktföräldramöte är bokat till imorgon och då kommer alla tre nedanstående arrangemang att tas upp.

1. Valborg

Firas traditionsenligt och arbetspassen fördelas under morgondagens möte.

2. Midsommar

Här krävs lite diskussioner under morgondagens kontaktföräldramöte för att få till ett firande i Rosenforsparken i år.

3. Skogstorpsdagen

Kommer att planeras att gå av stapeln i augusti eller i början av september

8. Skrivelser

Inga skrivelser.

9. Övriga frågor

EIS arrangerar en ordförandeträff denna vecka och Alf deltar.

Alf var på en träff som kommunen bjudit in till. Handlade om att, som företag, ta emot nyanlända som praktikanter.

Ulrika var på möte med kommunen idag rörande Regnbågsfesten som hålls under helgen vid kristihimmefärd, 26-27/5. På lördagen, kl 15:00, är själva paraden och frågan är om vi som förening ska synas? Vi skickar information till våra lag och uppmanar dem att ta på sig "Skogstorpskostymen" och delta.

10. Nästa möte

Nästa möte är 9/5 kl 18:00 på Orrliden.

11. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson